

Contents

目 錄

主編的話 i

研究論文

- 001 市地重劃與非正式土地金融網絡：臺中自辦重劃的預售抵費地
案例
顏誌君、楊友仁
- 059 重探都市金融化：探索大臺北都市空權經濟化的過程
陳虹穎

研究紀要

- 109 反送中之後的撤離日常化：移動性協商中的個別生存與未來想像
黃舒楣、陳盈蓁、張詠然、洪興成、梁景鴻

書評

- 151 照護的旅程
書評：《描繪照護地景：台灣慢性病實作的位移、重組與想像》。
林文源著，2023。臺北市：中央研究院社會學研究所。
曾柏嘉

Words from the Editor i

Research Articles

- 001 Urban Land Readjustment and Informal Land Financing Networks: The Case Study of Taichung's Urban Land Readjustment Implemented by Private Sector
Jerry Zhi-Jun Yan, Daniel You-Ren Yang
- 059 Reconfiguring Urban Financialization through the lens of Economization of Air Rights in Greater Taipei
Hung-Ying Chen

Research Notes

- 109 Normalization of Evacuation after the Anti-extradition Movement: In Search of Individual Survival and Futurity
Shu-Mei Huang, Ying-Fen Chen, Wing-Yin Cheung, Yu-Cheng Hung, King-Hung Leung

Book Reviews

- 151 The Journey of Care.
Book Review. *Mapping the Landscapes of Care: Displacing, Reassembling and Imagining Chronic Disease Practices in Taiwan*. By Wen-Yuan Lin. Taipei: Institute of Sociology, Academia Sinica. 2023.
Po-Chia Tseng